
POLJE

Zbor krajanov o
srednjeročnem načrtu razvoja

V decembru 1985 smo imeli
/bor krajanov. Na njem smo
obravnavali srednjeročni načrt
občinc in KS ter problematiko,
ki se je razplamlela zaradi
gradnje poslopja za enoto Ijub-
Ijanske gasilske brigade ob Za-
dobrovški cesti.

Zbora se jc udcležilo precej
krujamn, pogrešali pa smo
mlajše, katerih pogled je
usmerjen v bodočnost in bj v
r;i7pravi lahko veliko prispevali
k uveljavljanju tistih skupin in
dolgpročnih interesov našega
kraja. ki smo jih predvideli v
srednjeročnem načrtu. Tako pa
smo.žal.porabili preveččasaza
negodovanje zaradi neupošte-
vanja prometnih znakov, sla-
bega protiprašnega polivanja
ccst, nočnega brupa na nekate-
rih krajih ipd. Promalo pa smo
utcgnili ra/pravljati o načrto-
vanem razvoju naše in sosed-
njih krajevnih skupnosti.

Dandanes prav gotovo ni do-
volj skrbeti samo /a zadeve

pred svojim pragom. Nikakor
ne smemo zanemarjati tako
pomembnih skupnih interesov,
kot so gradnja novih sosesk in
razvoj šolstva, socialnega var-
stva, /dravstva, kulture, telesne
kulture, preskrbe itd. To so
kompleksi zadev, ki nas nujno
povezujejo z Novimi Fužinami,
Vevčami. Zalogom, Novim Po-
Ijeni ter Zadobrovo in zahlc-
vajo skrajne napore vseh, da bi
jih uredili. Upoštevati moramo
namreč. da bodo INove Fužine
močno vpli\ ale tudi na življenje
naših krajanov, da bo 7. gradnjo
šole in večnamenske lelovad-
nice v Kaplju razbremenjena
na.ša šola, da je obnova mostov
v Kašlju, na Vevčah in v Novih
Fužinah življenjsko pomembna
za širše območje in ne le za
nekaj krajevnih skupnosii. To
velja še za vrsto drugih zadev,
ki jim moramo nameniti več po-
zornosli, čeprav bomo morda
zato »pred svojim pragom« ne-
koliko prikrajšani.

Kljub temu želim poudariti,
da je bil zbor uspešen. Uvodni-
čarja sta dobro opravila svojo
nalogo, predsedujoči pa je
učinkovito povzel delo zbora v
pomembne in koristne sklepe.
Nekatere objavljamo.

1. Zbor se je soglasno odlo-
čil za lokacijo gradnje poslopja
za enoto Ijubljanske gasilske
brigade ob Zadobrovški cesti.
Zahteva pa, da je zaradi pro-
metne varnosti hkrati narejen
pločnik ob Rjavi cesti, da inve-
slilor poskrbi za protihrupno
zaščitu in za tako ureditev pro-
meta, ki ne bo motila pogreb-
nih svočanosti na pokopališču
in Zadobrovški cesti.

2. Na predlog srednjeroč-
nega načrta občine in KS ni bilo

podanih sprememb ali dopolni-
tev. Odločno pa so krajani za-
htevali, da se delegati v komu-
nalni skupnosti mesla in v
zboru krajevnih skupnosti naše
občinske skupščine bolj zavze-
majo za hitrejše urejanje ko-
munalnih zadei kraja.

3. Navzoči so izrazili željo,
naj bo čimprej imenovana ko-
misija za poimenovanje cest v
KS.

4. Pristojni organi krajevne
skupnosti naj bolj skrbijo za či-
stočo in urejenosl kraja. Predv-
sem naj poostrijo nadzor nad
upoštevanjem prometnih zna-
kov.

Predsednik sveta KS
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